
Školní akademie 
     Po dvou letech jsme na naší škole obnovili tradici školní akademie, při které dě  mohou 
svým rodičům ukázat své skryté schopnos . A tak žáci i učitelé dali hlavy dohromady a začalo 
se s nacvičováním. Vše vyvrcholilo dne 25. května tohoto roku v kulturním domě v Bavorově, 
kde si žáci dopoledne vyzkoušeli svá vystoupení, aby potom večer od 19 hodin mohli své 
nacvičené kousky předvést svým rodičům, kteří v opravdu hojném počtu místní kulturní 
středisko navš vili. 

     Jako první se na scéně objevila přípravná třída se svým pásmem říkanek, písniček a říkadel. 
Po nich už nám na podium přitancovali naši prvňáčci se svým „Hey baby“ diskotancem. Když 
se „vyhopsali“ prvňáci, už se nám na scénu přihrnuli druháci se svými polštáři a tancem na 
píseň s poselstvím, že každá pohádka dobře končí v peřině. Žáci tře ho ročníku posléze rozjeli 
pořádný rokenrol, že by se i sám Elvis Presley divil. Čtvrťáci se představili s černobílou image 
v lehce mafiánském stylu a vybubnovali si zasloužený potlesk nadšeného rodičovského 
publika. Načež se představili absolven  prvního stupně z páté třídy ve svých kloboucích jako 
drsní osadníci divokého západu a v rytmu technické country music v podání skupiny Rednex 
předvedli country tance jak na pamětnickém country bále jejich rodičů. 

     Na řadu přišli protagonisté druhého stupně. Šesťákům se porouchalo auto, které se marně 
snažili dát dohromady přímo na pódiu. Sedmá třída se předvedla se svým s novým divadlem 
s prezentací mrtvého psa v kufru, který ukradl nějaký poberta, poté sedmáci sestavili 
pyramidu přímo ze svých těl. Po s nohře se na pódium vyhrnuly holky z osmé třídy ve 
fotbalovém ou itu a namalovanými vousy, předvedly svůj taneček a kluci začali metat 
ukázkové kozelce na trampolíně. Následovalo představení žáků deváté třídy s neonovou light 
dance show, přičemž působivě působily neonové obrazce na černých kostýmech s tmavým 
pozadím za nimi. 

     Kulturní večer našich žáků se opravdu vydařil a spontánní dlouhý potlesk rodičů, kteří se 
skvěle bavili, byl toho viditelným důkazem. Žáci ke svým vystoupením přistoupili opravdu 
zodpovědně, stejně jako náš tým pedagogických pracovníků v čele s naší paní ředitelkou, a 
nejeden z rodičů dojatě zamáčkl slzu. Snad jsme tedy všichni byli svědky další pokračující 
tradice školních akademií na naší škole a snad se všichni budeme těšit na tu další příš  rok. 

     

 

 


